

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB COOPERATION FINANCIAL INVESTMENTS CO. Date: 21-04-2026 04:02:08 PM Subject: استقالة موظفة خدمة العملاء فاطمة نعمان	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التعاون العربي للاستثمارات المالية التاريخ: 21-04-2026 04:02:08 PM الموضوع: استقالة موظفة خدمة العملاء فاطمة نعمان
Ref. No.: LG/4/897 Date: 21/4/2026 To: Jordan Securities Commission Kind Attention Subject: Disclosure of Resignation Greetings, Kindly be informed that our employee whose details are stated below has submitted her resignation from employment with the Company, which has been accepted effective as of the evening of Tuesday, 21/4/2026. Name of Resigning Employee: Fatima Mohammad Abdulqader Noman Last Job Title: Customer Service Officer / Customer Service Department Authorization: None. Please accept our highest regards. Arab Cooperation Company for Financial Investments L.L.C. Copies to: Amman Stock Exchange Securities Depository Center Director of Legal and Compliance Department Raed AlMashaleh Head of Support and Services Department Rami Khalifa	الرقم: LG/4/897 التاريخ: 21/4/2026 السادة/ هيئة الأوراق المالية المحترمين الموضوع: إفصاح عن استقالة تحية طيبة و بعد... يرجى التكرم بالعلم بأن موظفنا التالية بياناته قد قدم استقالته من العمل لدى الشركة وتم قبولها اعتبارا من مساء يوم الثلاثاء الموافق 21/4/2026. اسم الموظف المستقيل: فاطمة محمد عبد القادر نعمان. آخر منصب وظيفي: مسؤول خدمة عملاء/ دائرة خدمة العملاء. الاعتماد: لا يوجد. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام... شركة التعاون العربي للاستثمارات المالية ذ.م.م • مدير الدائرة القانونية والامتثال رائد المشاعلة رئيس إدارة الدعم والمساندة رامي خليفة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Raed Mashaleh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Raed Mashaleh